



## UNIFORM SERVICE

Exceptionally, until December 2017, uniform service (sewing of badges) will take place on Saturday during marksmanship training hours at St-Joseph school. Please look carefully at the weekly announcement to find out which Saturdays this service will be offered.

The badges will be sewn in accordance with the Annex F of the CATO 55-04.

Price: \$1.50 per badge

Package deal for complete change of tunic with all badges: max \$12.00

*All money raised will be entirely given in support of the 632 squadron.*

First-come, first-served.

No uniform will be accepted half an hour before the end of the schedule.

### **Cash payment (exact amount).**

All deposited tunics must be taken back on the same day.

Cadets must provide the badges.

## SERVICE D'UNIFORME

Exceptionnellement et jusqu'en décembre 2017, le service d'uniforme (couture des insignes) aura lieu le samedi durant les heures d'entraînement de tir à l'école St-Joseph. Veuillez regarder attentivement les annonces de la semaine pour savoir durant quels samedis ce service sera offert.

Les insignes seront cousus conformément à l'annexe F de l'OAIC 55-04.

Prix : 1.50\$ par insigne

Forfait changement de tunique avec tous les insignes : max. 12.00\$

*Tout l'argent récolté sera versé intégralement à l'escadron 632.*

Premier arrivé, premier servi.

Aucun uniforme ne sera accepté une demi-heure avant la fin de l'horaire.

### **Payement au comptant (montant exact).**

Toutes les tuniques apportées doivent être reprises le même jour.

Les cadets doivent fournir les insignes.